
Protokół Nr XIV/2016

z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Tarnawatka odbytej w dniu 27 czerwca 2016
roku

W sesji udział wzięli radni Pan/Pani:
Cisło Robert
Kopczyński Stanisław
Litwińczuk Ryszard
Malec Ryszard
Mańdziuk Kazimiera
Matwiejszyn Mariusz
Mazurek Jan
Michałuszko Maria
Milichiewicz Stanisław
Paszt Leszek
Piasecki Jarosław
Piróg Andrzej
Stefaniak Krzysztof
Urbański Stanisław

Nieobecni usprawiedliwieni Pan/Pani:
Dudek Bogdan

Spoza Rady Gminy w sesji udział wzięli Pan/Pani:
Piotr Pasieczny – Wójt Gminy
Aneta Pankiewicz – Skarbnik Gminy
Monika  Baran  –  Kierownik  referatu  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony
Środowiska
Marek Barcicki – Radca Prawny

Porządek obrad sesji:
1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:
• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tarnawatka na lata 

2016-2021,
• zmian w budżecie gminy na 2016 rok,
• uchwalenia "Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Tarnawatka",
• wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty,



• wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej 
oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej,

• terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi,

• szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi,

• określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 
ciekłych,

• organizacji wspólnej obsługi finansowej jednostek organizacyjnych 
zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Tarnawatka,

• udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu,
• udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu,
• przystąpienia Gminy Tarnawatka do stowarzyszenia "Związek 

Samorządów Polskich"
4. Zakończenie obrad. 

Do pkt. 1

Sesję nadzwyczajną rozpoczęto o godz. 13.00.  Otwarcia XIV sesji  VII
kadencji  Rady  Gminy  Tarnawatka  dokonała  Pani  Kazimiera  Mańdziuk,
Przewodnicząca Rady Gminy Tarnawatka.

Do pkt. 2

Przewodnicząca Rady Gminy na podstawie listy  obecności  stwierdziła,
że na stan 15 radnych obecnych jest 14 radnych. Przewodnicząca w związku
z tym stwierdziła quorum. Po czym odczytała proponowany porządek obrad.

Przewodnicząca  zaproponowała,  aby  po  punkcie  w  sprawie  podjęcia
uchwał Pan Wójt zabrał głos i przedstawił, co ze sprawą stanowiska jakie Rada
Gminy wypracowała na ostatniej sesji.

Do porządku obrad radni nie wnieśli  uwag, ani zastrzeżeń, wobec tego
Przewodnicząca Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne przyjęcie
porządku obrad. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14,



„przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Porządek  obrad  został  przyjęty
jednogłośnie.

Do pkt. 3

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Tarnawatka na lata 2016-2021.

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w
uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw”
0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XIV/94/2016  została  podjęta
jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok.

Pani Skarbnik wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w
uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw”
0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XIV/95/2016  została  podjęta
jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały w sprawie uchwalenia "Regulaminu utrzymania czystości i porządku
na terenie gminy Tarnawatka".

Pani Monika Baran wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w
uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw”
0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XIV/96/2016  została  podjęta
jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty.

Pani Monika Baran wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w
uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw”
0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XIV/97/2016  została  podjęta
jednogłośnie.



Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w sprawie wzoru deklaracji  o  wysokości  opłaty za gospodarowanie
odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właściciela  nieruchomości
zamieszkałej oraz warunków i trybu składania deklaracji  za pomocą środków
komunikacji elektronicznej.

Pani Monika Baran wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w
uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw”
0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XIV/98/2016  została  podjęta
jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Pani Monika Baran wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w
uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw”
0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XIV/99/2016  została  podjęta
jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w
zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i
zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Pani Monika Baran wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w
uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw”
0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XIV/100/2016  została  podjęta
jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  określenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez
właścicieli  nieruchomości  za  usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów
komunalnych  oraz  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu
nieczystości ciekłych.

Pani Monika Baran wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w
uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw”



0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XIV/101/2016  została  podjęta
jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  organizacji  wspólnej  obsługi  finansowej  jednostek
organizacyjnych  zaliczonych  do  sektora  finansów  publicznych,  dla  których
organem prowadzącym jest Gmina Tarnawatka.

Pan Radca Prawny wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w
uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw”
0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XIV/102/2016  została  podjęta
jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Tomaszowskiemu.

Pan Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w
uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw”
0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XIV/103/2016  została  podjęta
jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
Tomaszowskiemu.

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w
uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw”
0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XIV/104/2016  została  podjęta
jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Tarnawatka  do  stowarzyszenia
"Związek Samorządów Polskich".

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w
uchwały. Obecnych było 14 radnych, głosowało 14 radnych, „za” 14, „przeciw”
0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  XIV/105/2016  została  podjęta
jednogłośnie.



Pan  Wójt  poinformował,  że  stanowisko  Rady  Gminy  Tarnawatka
dotyczące szkód powodowanych przez zwierzęta łowne zostało przekazane do
Polskiego Związku Łowieckiego, Kół Łowieckich z naszego terenu, Wojewody
Lubelskiego,  Ministra  Środowiska,  Przewodniczących  Rad  Miast  i  Gmin  z
terenu  powiatu  Tomaszowskiego  oraz  parlamentarzystów  z  województwa
Lubelskiego.

Następnie  Wójt  poinformował,  że  przy  nowej  inwestycji  budowy  hali
sportowej rozpatrywana jest możliwości sposobu jej finansowania, a mianowicie
w partnerstwie publiczno-prywatnym.

Pan Wójt poinformował, że zostały wstępnie omówione z Nadleśniczym z
Tomaszowa  Lubelskiego  możliwości  ubiegania  się  o  środki  na  zadanie
inwestycyjne pn. modernizacja drogi powiatowej Tarnawatka-Tartak – Pańków
oraz rekultywacja stawu „Jęzior” w Pańkowie.

Pan  Stanisław Milichiewicz  zapytał,  co  z  drogą  powiatową Wieprzów
-Przecinka.

Pan Wójt  poinformował,  że trzeba na piśmie  złożyć interpelacje,  która
zostanie przekazana do Starostwa.

Przewodnicząca Rady Gminy Kazimiera Mańdziuk ogłosiła zamknięcie
obrad XIV sesji VII kadencji Rady Gminy Tarnawatka. Podziękowała radnym,
za udział w obradach XIV sesji VII kadencji Rady Gminy Tarnawatka.

Sesję zakończono o godz. 15.00.

Protokołowała
Przewodnicząca Rady Gminy

Monika Baran
Kazimiera Mańdziuk


